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Radny Miasta Poznania, Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

 
    

    Poznań, 5 grudnia 2018 

 
 

INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy: informowania przez Wydział Zdrowia i Spraw Społecznych osiedli o ogłoszonych 

konkursach tzw. „małych grantów” dla podmiotów pozarządowych. 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Osiedla w swoich planach wydatków zabezpieczają co roku środki finansowe  

na współpracę z organizacjami pozarządowymi w ramach tzw. „małych grantów”. Niektóre  

z rad osiedli wprowadzają zmiany w planach wydatków w ciągu trwania roku budżetowego, 

co powoduje konieczność organizacji przez Wydział Zdrowia i Spraw Społecznych 

dodatkowych, kolejnych konkursów grantowych dedykowanych konkretnym osiedlom. 

Przedstawiciele osiedli informują, że w takiej sytuacji rada osiedla nie jest informowana  

o rozpoczęciu naboru wniosków konkursowych przez WZiSS.  

 Proszę o informację w jakiej formie (czy w ogóle) do tej pory rady osiedla były 

informowane przez WZiSS o ogłoszeniu konkursu tzw. „małych grantów” dla podmiotów 

NGO oraz czy jest możliwe, aby osiedla każdorazowego po ogłoszeniu konkursu ze środków 

zaplanowanych przez radę osiedla były informowane pisemnie o rozpoczęciu procedury 

konkursowej. Ponadto proszę o informację jakie osiedla w roku 2018 zaplanowały w swoich 

planach wydatków środki na organizację przez Wydział Zdrowia i Spraw Społecznych 

konkursów grantowych dla podmiotów NGO, a konkursy te nie zostały rozstrzygnięte, a więc 

środki nie zostały wydatkowane. 

 
             Z poważaniem, 

 

        (-)  Łukasz Kapustka 

 

     Radny Miasta Poznania 


